
Faggruppelandsmøde 
 
Til Faggruppelandsmødet talte vi bl.a om kampen for vores mulige erhvervsuddannelse. Der var stor 
utilfredshed med informationsniveauet ned til det enkelte faggruppemedlem. Vi havde besøg af Lotte 
Meilstrup (repræsentant i arbejdsgruppen) og Karen Stæhr. Her blev information og status på 
erhvervsuddannelsen gennemgået. 
Arbejdsgruppen er positiv. 
 
Situationen i Region Sjælland, hvor det er politisk besluttet, at alle portører skal uddannes til 
Hospitalsserviceassistenter. Det er den generelle holdning, at man er blev svigtet af den lokale FOA afdeling 
i tilblivelses og beslutningsfasen!! Efterfølgende er afdelingerne på vej ind i kampen, hvilket efter min 
mening er en postgang for sent!! 
 
I Region Midt på Skejby vil man også gøre portørerne til Hospitalsserviceassistenter. 
I kølvandet på dette er det kommet frem, at man ønsker at konkurrenceudsætte opgaverne. 
 
OK 18 blev også vendt. Hvad skal vi? Arbejdsmiljø?/økonomi?/ seniorordning? 
 
PenSam. Muligheder, herunder bank, forsikring og pensionsmuligheder. 
 
Det var som altid et udbytterigt landsmøde med stor vidensdeling. 
 
 


